
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

VLP  
Datum 19 april 2021 
Onderwerp 100-2021 zebrapad Burgerhoutsestraat ter hoogte van 

Emmastraat – Vrouwenhoflaan 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter, 

In het centrum van Roosendaal bevindt zich een mooi park en speeltuin Vrouwenhof. De Speeltuin, 

waarvan de bezoekers over het algemeen met de fiets en auto komen, is voornamelijk bereikbaar via 

de drukke Burgerhoutsestraat.  

Vanuit de omliggende straten zoals de Emmastraat, Damstraat en Wilhelminastraat hebben we al 

meermaals signalen ontvangen over het drukke verkeer op de Burgerhoutsestraat. Door deze 

verkeersdrukte voelen kinderen zich onzeker en bang om veilig over te steken naar de speeltuin. 

Om deze oversteek van de Emmastraat naar de Vrouwenhoflaan verkeersveilig te maken voor zowel 

ouderen als kinderen lijkt het aanleggen van een zebrapad op de Burgerhoutsestraat voor de fractie 

van de VLP de meest logische gedachte.  

Onze fractie heeft hierover enkele vragen: 

1.     Is het college bekend met het drukke verkeer aan de Burgerhoutstestraat en bent u bereid om te 

onderzoeken of op de Burgerhoutstestraat, ter hoogte van de Emmastraat – Vrouwenhoflaan een 

zebrapad kan worden aangelegd ter verbetering van de verkeersveiligheid? 

2.     Zo ja, wanneer zou aanleg hiervan kunnen plaatsvinden?    

3.     Indien u van mening bent dat een zebrapad niet het juiste middel voor de verkeersveiligheid is, 

wat kunt u dan wel doen ter verbetering van de verkeersveiligheid? 

 

Namens de fractie van VLP,  

Wilbert Brouwers en Arwen van Gestel 

 

  



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1.   Is het college bekend met het drukke verkeer aan de Burgerhoutstestraat en bent u bereid om te 

onderzoeken of op de Burgerhoutstestraat, ter hoogte van de Emmastraat – Vrouwenhoflaan een 

zebrapad kan worden aangelegd ter verbetering van de verkeersveiligheid? 

Bij ons zijn geen signalen bekend over de oversteekbaarheid van de Burgerhoutsetraat t.h.v. de 

Emmastraat-Vrouwenhoflaan. Wij komen graag in contact met de melders en zijn uiteraard bereid om 

de oversteekbaarheid en mogelijke verbetering te onderzoeken. 

2.   Zo ja, wanneer zou aanleg hiervan kunnen plaatsvinden?  

Dat hangt van de resultaten van het onderzoek af.  

3.   Indien u van mening bent dat een zebrapad niet het juiste middel voor de verkeersveiligheid is, 

wat kunt u dan wel doen ter verbetering van de verkeersveiligheid? 

Zie antwoord op vraag 2. 

 

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               

 


